
Bijdrage TinyHouses

Fijn dat het gemeentebestuur met deze, door de CUSGP-fractie ingediende motie, aan de slag is 

gegaan. De CUSGP is een groot voorstander van creatieve vormen van woningbouw. Daar mogen we 

het plan dat nu ter tafel ligt toch wel onder scharen. 

De CUSGP hoopt vooral dat de vaart in dit plan blijft zitten. Er ligt nu een mooi concept. Dit mag niet 

in de la van de bestuurder blijven liggen. Daarom de volgende vragen: 

1. Welke vervolgstappen gaat de wethouder zetten om het plan zoals dat nu voorligt uit te 

voeren? 
2. Binnen welke termijn zijn deze stappen te verwachten? 

Het plan ‘prefab-woningen’ richt zich voornamelijk op de doelgroepen starters en studenten. Dat is 

mooi, want deze doelgroepen hebben het niet makkelijk op de Oudewaterse woningmarkt. 

3. Heeft de wethouder inzicht in de grootte van deze doelgroep? 
4. Waarom is er geen onderzoek gedaan naar de behoeften van deze doelgroep? Dit heeft 

immers direct gevolgen voor de schaal waarop deze woningbouw goed toegepast kan 

worden. Het laatste wat de CUSGP-fractie wil is een prachtig plan voor een specifieke 

doelgroep, die hier helemaal niet op zit te wachten.
5. Hoe verzekert de wethouder zich ervan dat deze woningen beschikbaar blijven voor starters? 

Dus: op welke wijze voorkomt de wethouder langdurige bewoning door één persoon?

Het plan zoals het nu voorligt heeft een aantal haken en ogen

6. Hoe groot schat u de bereidwilligheid van de WBVO om dit plan tot volledige uitvoer te 

brengen? 

In het plan wordt gesproken over plaatsing van deze woningen met een tijdelijke vergunning. Dit 

betekend maximaal 15 jaar. 

7. Is dit plan rendabel in 15 jaar? 

Een mogelijkheid om de duur van het plan op te rekken is middels een overplaatsing na 15 jaar. 

8. Is een overplaatsing na 15 jaar niet belemmerend voor de verhuur van deze woning? 

Bewoners van deze TinyHouses zitten hier natuurlijk niet op te wachten.
9.  Kunnen bewoners de verplaatsing vertragen of tegenhouden? Hoe gaat de wethouder 

hiermee om? 

De genoemde locaties liggen buiten de rode contour.

10. Hoe verantwoord de wethouder dit bij de provincie?
11. Heeft dit invloed op de positie van de gemeente ten opzichte van de provincie? Met andere 

woorden, voorziet de wethouder geen nadelige gevolgen als het aankomt op het verleggen 

van de rode contour? 

 


